
 

RJK generalforsamling den 12. marts 2016 

Sundhedsudvalgets beretning 2015. 

 

 

 

I 2015 besluttede bestyrelsen at Sundhedsudvalget bliver et ”overvågende udvalg.”  

Egentlig betyder det ikke de store forandringer fra de seneste år, men da vi med samarbejdsaftalen med 

DKK, har adgang til alle sundhedsresultater på vores hunde, bortfalder behovet for at SU samler disse data 

årligt. 

Det årlige overblik over alle sundhedsundersøgte hunde blev fra klubbens start i 1996 sirligt indsat i et 

skema, hvor det så var muligt at danne sig et lille overblik over sundheden på racerne. 

I dag kan alle RJK´s medlemmer få adgang til Hundeweb via DKK, hvis de ønsker det. 

Her kan der let sorteres på de sundhedsundersøgelser man ønsker information om, ligesom det er let at 

følge sine hvalpe, søskende til egne hunde osv. 

Netop det at alle sundhedsdata er let tilgængelige, gør det Sundhedsudvalget nu primært ”overvåger” 

racerne og er opmærksomme hvis der opstår problemer omkring sundhed, hvor eksempelvis information 

og vidensdeling kan være relevant. 

Det er dog vigtigt at understrege at sundhedsudvalget forsat kan kontaktes med spørgsmål og andet.  

Ved behov for ekstern information og viden, er vores udvalgsmedlem, dyrlæge Monica Lønborg forsat 

mulig at kontakte.  

Der har i 2015 ikke været nogle henvendelser. 

 

 

Janne Vendelbo 

12. marts 2016 

 

 


